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Svar på interpellation (2015:11) av Joakim 
Larsson (M) om kvarteret Plankan 

Interpellanten ställde i mars förra året frågor rörande kvarteret 

Plankan på Södermalm och liggande förslag på förtätning av 

densamma.  

 

Svaret har dröjt eftersom att Svenska Bostäder då hade överklagat 

hyresnämndens beslut att med stöd i hyreslagen om 

gemensamhetsutrymmen stoppa projektet. Ärendet ligger 

fortfarande i Svea Hovrätt, efter att ha skjutits fram vid flera 

tillfällen, och beslut väntas under våren.  

 

Mitt svar på Joakim Larssons tre frågor är att majoriteten och 

Svenska Bostäder inväntar hovrättens beslut i ärendet. Vi kommer 

att få anledning att återkomma när frågan aktualiseras på nytt.  

 

 

Stockholm den 1/2 2016 

 

Ann-Margarethe Livh 

 

 


